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Later, in een gesprek voor de Zuidafrikaanse radio in 1951, vertelde 
mevrouw Verdam, dat zij in 1930 eigenlijk een ton voor de vu had 
willen inzamelen - ' 100 vrouwen, ieder ƒ i. o o o' - , zodat het bij eenge-
brachte bedrag van ƒ 8.000 eigenlijk nogal was tegengevallen. Toch 
zou deze halfmislukte aktie het begin worden van een inzamelings-

16 aktie die wel groot succes zou hebben: het vu-plan 1937. Diezelfde 
avond nog werd mevrouw Verdam op de receptie in Artis door veel 
van de aanwezige vrouwen benaderd met de licht verwijtende vraag: 
'Waarom heb je mij niet gevraagd? Ik had net zo graag meegedaan.' 
Daaruit bleek niet alleen dat de aktie te beperkt was opgezet, maar 
ook dat er wel degelijk animo bestond om aan een dergelijke, maar 
dan beter georganiseerde vrouwenaktie ten bate van de vu mee te 
werken. Deze reaktie stemde haar en haar vriendinnen tot nadenken. 
Toch duurde het nog ruim een jaar voordat er een concreet plan op 
tafel lag. 

In de loop van datzelfde jaar werd steeds duidelijker dat de vu met 
de instelling van de vierde faculteit zware financiële verplichtingen op 
zich genomen had. Nadat de euforie rond het vu-jubileum was weg-
geëbt, werd het college van directeuren al spoedig met de nuchtere 
feiten geconfronteerd. Weliswaar kon de bouw van het laboratorium 
voor de wis- en natuurkunde faculteit aan de Amsterdamse De Laires-
sestraat goeddeels uit de opbrengst van de jubileumaktie worden be-
kostigd, maar de exploitatiekosten van de universiteit waren sterk 
gestegen, omdat de nieuwe bèta-faculteit relatief veel meer geld kost-
te dan de alfa-faculteiten. Om de hogere lasten te kunnen dragen, zou 
jaarlijks ƒ 60.000 meer aan contributie moeten worden opgebracht, 
zo hadden directeuren uitgerekend, maar dit bedrag werd in 1931 
maar voor de helft gehaald. Duidelijk was dat ook de economische 
depressie hierbij een rol speelde, waardoor een aantal contribuanten 
gedwongen werd zijn bijdrage op te zeggen of te verminderen. 

Om het exploitatietekort van ƒ30.000 over 1931 aan te zuiveren, 
lanceerde het college van directeuren in november een perscampag-
ne. Deze bestond hieruit dat geestverwante kranten en bladen ver-
zocht werd om de veertien dagen propagandastukjes over de vu op te 
nemen. Eén van de artikelen werd geschreven door vu-directeur A. 
W.F. Idenburg, die als oud-minister en oud-gouverneur-generaal van 


